
Protokół Nr XLIV/2017 

obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Kłodawie 

odbytej w dniu 24 listopada 2017r 

Obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Kłodawie odbyły się w dniu 24 listopada 2017r  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Trwały od godz. 14.30 do 

godz.16.50. 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan ustawowy 15 radnych w obradach sesji 

uczestniczyło 14 radnych , co stanowi quorum przy którym Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Obrady sesji protokołowała Krystyna Rzetelska – podinspektor w Urzędzie Miasta i Gminy  

w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy:  Skarbnik gminy 

Grzegorz Dzięgielewski, Dawid Pudło Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu, 

dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi ,mieszkańcy Kłodawy. 

Poinformował, że stały sekretarz  obrad sesji radny Wojciech Matczak  będzie prowadził 

obliczanie wyników głosowania jawnego, prowadził listę mówców, a także rejestrował 

zgłoszone wnioski. 

                                                                      P u n k t 2 

Ustalenie  porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali wraz  

z materiałami na sesję. 

(Salę obrad opuścił radny Karol Marczak) - stan radnych 13 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do porządku obrad?” 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie jego przyjęcia. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych porządek obrad 

został przyjęty. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLIV sesji: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu XLIII sesji. 

4.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5.Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady. 

6.Informacja o działalności  Biblioteki Publicznej w Kłodawie za 2016 rok. 

7.Informacja dotycząca działalności obiektów sportowych na terenie gm. Kłodawa za 2016 

rok. 



8.Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów, wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności dla inkasentów. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa do obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Kłodawa. 

10.Podjęcie decyzji w sprawie ceny drewna przyjmowanej do obliczania podatku leśnego. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

12.Podjecie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących  własność Gminy  Kłodawa oraz warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 

stawki procentowej. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za ciepło dostarczone z 

urządzeń zaopatrzenia w energię cieplna stanowiących własność Gminy Kłodawa. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kłodawa oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Kłodawa Etap VI część A. 

16.Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy gminy Kłodawa z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2016. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Programu współpracy gminy Kłodawa  

organizacjami pozarządowymi na 2018 rok. 

18.Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie wsi Bierzwienna Długa wieś miejscowość Bierzwienna Długa gm. 

Kłodawa. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

20.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 rok. 

21.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

finansowej   gminy Kłodawa na lata 2017-2043. 

22.Zapoznanie radnych z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Kłodawie w dniu 19 października 2017r nt. „Kontrola pod względem 

celowości stosowania ulg i umorzeń odpowiednio podatków i należności finansowych w 

Urzędzie Miasta  i Gminy w Kłodawie za 2016r oraz kontrola kwoty zadłużeń od podatników 

dla Urzędu Miasta i Gminy” 

23.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji. 

24.Interpelacje i wnioski radnych. 

25.Wolne wnioski. 

26.Zamknięcie obrad sesji.   
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do porządku obrad?” 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie jego przyjęcia. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych porządek obrad 

został przyjęty. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLIV sesji: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu XLIII sesji. 

4.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5.Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady. 

6.Informacja o działalności  Biblioteki Publicznej w Kłodawie za 2016 rok. 

7.Informacja dotycząca działalności obiektów sportowych na terenie gm. Kłodawa za 2016 

rok. 

8.Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów, wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności dla inkasentów. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa do obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Kłodawa. 

10.Podjęcie decyzji w sprawie ceny drewna przyjmowanej do obliczania podatku leśnego. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

12.Podjecie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących  własność Gminy  Kłodawa oraz warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 

stawki procentowej. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za ciepło dostarczone z 

urządzeń zaopatrzenia w energię cieplna stanowiących własność Gminy Kłodawa. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kłodawa oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Kłodawa Etap VI część A. 

16.Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy gminy Kłodawa z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2016. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Programu współpracy gminy Kłodawa  

organizacjami pozarządowymi na 2018 rok. 
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położonej w obrębie wsi Bierzwienna Długa wieś miejscowość Bierzwienna Długa gm. 

Kłodawa. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
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26.Zamknięcie obrad sesji.                           

                                                                         P u n k t 3 

Przyjęcie protokołu XLIII sesji 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż protokół obrad  XLIII został 

wyłożony do wglądu państwa radnych, prosił radnych o zapoznanie się z jego treścią. 

Poinformował również, że jeżeli nie będzie zgłoszonych poprawek i uzupełnień do protokołu 

jego przyjęcie będzie poddane pod głosowanie pod koniec obrad sesji w punkcie 

„Interpelacje i wnioski radnych”.                                                                                                                                                  

                                                                         P u n k t 4 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poprosił  Dorotę Galus Pełniącą funkcje Burmistrza.  

O przedstawienie sprawozdania z działalności międzysesyjnej.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

                                                                         P u n k t 5 

 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady 

 

Przewodniczący Rady przedstawia radnym sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodawie za okres od 28 października 2017r do 22 

listopada 2017r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 6 



 

Informacja o działalności  Biblioteki Publicznej w Kłodawie za 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacje o działalności Biblioteki Publicznej  

w Kłodawie za 2016 rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Poinformował, iż z informacją radni zapoznali się szczegółowo na spotkaniu przedsesyjnym  

w dniu 22 listopada 2017r. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do informacji?” 

Wobec braku uwag i dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  

w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych informacja  

została przyjęta. 

Informacja  została przyjęta i stanowi załącznik nr 6  do protokołu.              

 

 

                                                                        P u n k t 7 

 

Informacja dotycząca działalności obiektów sportowych na terenie gm. Kłodawa za 2016 

rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacje dotycząca działalności obiektów 

sportowych na terenie gm. Kłodawa za 2016 rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem  

o sesji. 

Poinformował, iż z informacją radni zapoznali się szczegółowo na spotkaniu przedsesyjnym  

w dniu 22 listopada 2017r. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do informacji?” 

Wobec braku uwag i dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w 

sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych informacja  

została przyjęta. 

Informacja  została przyjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.           

                                                                        P u n k t 8 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów, wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności dla inkasentów 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały  zmieniającej w sprawie zarządzenia 

poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, 



określenia inkasentów, wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności 

dla inkasentów otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Grzegorza 

Dzięgielewskiego Skarbnika gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/249/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa do obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Kłodawa 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały  w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczania podatku rolnego na obszarze gminy 

Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

W dniu sesji radni otrzymali II projekt uchwały. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Grzegorza 

Dzięgielewskiego Skarbnika gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym 11 głosami ”za” i 2 głosami ”przeciw” przy obecności na sali obrad 

13 radnych projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/250/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 10 

 

Podjęcie decyzji w sprawie ceny drewna przyjmowanej do obliczania podatku leśnego 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  zgodnie  Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 20 października 2017r cena drewna przyjmowana do obliczania 

podatku leśnego wynosi 197,06 zł za 1 m3. 

Propozycja na rok 2018 jest , aby pozostawić maksymalna stawkę podatku leśnego w 

wysokości 43,3532 zł. Według  takiej ceny podatek za 1 ha lasu wynosił będzie 43,3532zł. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowana stawkę. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 



radnych ma pytania względnie uwagi do proponowanej stawki?” 

Wobec braku uwag do proponowanej stawki, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie jej przyjęcia. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych stawka została 

przyjęta. 

                                                                        P u n k t 11 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wraz z zawiadomieniem o sesji radni otrzymali 

uchwałę nr 367/2009r Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 30 listopada 2009r w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Propozycja jest , aby  dotychczasowe stawki pozostawić na rok 2018. 

Przewodniczący Rady poinformował również, że w przypadku pozostawienia przez Radę 

dotychczasowych stawek Rada nie podejmuje wówczas uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma inne propozycje?” 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

pozostawienia dotychczasowych stawek. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych stawki zostały 

utrzymane. 

                                                                        P u n k t 12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Grzegorza 

Dzięgielewskiego Skarbnika gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/251/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 13 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 



stanowiących  własność Gminy  Kłodawa oraz warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 

stawki procentowej 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokali mieszkalnych stanowiących  własność Gminy  Kłodawa oraz warunków 

udzielenia bonifikaty i wysokości stawki procentowej otrzymali radni wraz z zawiadomieniem 

o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus 

Pełniąca Funkcje Burmistrza. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/252/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 14 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za ciepło dostarczone  

z urządzeń zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własność Gminy Kłodawa 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy 

 cen i opłat za ciepło dostarczone z urządzeń zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących 

własność Gminy Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus 

Pełniąca Funkcje Burmistrza. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/253/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 15 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Kłodawa oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Kłodawa Etap VI część A 

 



Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kłodawa oraz zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Kłodawa Etap VI część A otrzymali radni wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Dawida Pudło  

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/254/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

                                                                        P u n k t 16  

 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy gminy Kłodawa z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2016 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi   w roku 2016 otrzymali radni wraz z 

zawiadomieniem o sesji. 

Poinformował również, iż ze sprawozdaniem zapoznali się szczegółowo radni na spotkaniu 

przedsesyjnym w dniu 22 listopada br. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do sprawozdania?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych sprawozdanie 

zostało przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

                                                                       P u n k t 17 

 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Programu współpracy gminy Kłodawa  

organizacjami pozarządowymi na 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Programu 

współpracy gminy Kłodawa organizacjami pozarządowymi na 2018 rok otrzymali radni wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Dawida Pudło  

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu. 



Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/255/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

                                                                       P u n k t 18 

 

Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie wsi Bierzwienna Długa wieś miejscowość Bierzwienna Długa gm. 

Kłodawa 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie wsi Bierzwienna Długa Wieś 

miejscowość Bierzwienna Długa gm. Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Dawida Pudło  

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/256/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

                                                                       P u n k t 19 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały w sprawie określenia trybu  

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania otrzymali radni wraz z zawiadomieniem  

o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Dawida Pudło  

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  



wniosek w sprawie przyjęcia informacji. 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIV/257/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

                                                                      P u n k t 20  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017r otrzymali radni wraz z zawiadomieniem  

o sesji. 

W dniu sesji radni otrzymali III projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

budżetu na 2017r. 

O przedstawienie projektu uchwały ,Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika gminy pana 

Grzegorza Dzięgielewskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W  głosowaniu jawnym  jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIII/258/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.             

                                                                   P u n k t 21 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej   gminy Kłodawa na lata 2017-2043 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej   gminy Kłodawa na lata 

2017-2043 otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały ,Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika gminy pana 

Grzegorza Dzięgielewskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do projektu?” 

Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W  głosowaniu jawnym  jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XLIII/259/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 18 do protokołu.            



                                                                      P u n k t 22 

 

Zapoznanie radnych z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Kłodawie  w dniu 19 października 2017r nt. „Kontrola pod względem 

celowości stosowania ulg i umorzeń odpowiednio podatków i należności finansowych w 

Urzędzie Miasta  i Gminy w Kłodawie za 2016r oraz kontrola kwoty zadłużeń od 

podatników dla Urzędu Miasta i Gminy” 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński zwrócił się  o przedstawienie protokołu Komisji 

Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w dniu w dniu 19 października 2017r nt. „Kontrola 

pod względem celowości stosowania ulg i umorzeń odpowiednio podatków i należności 

finansowych w Urzędzie Miasta  i Gminy w Kłodawie za 2016r oraz kontrola kwoty zadłużeń 

od podatników dla Urzędu Miasta i Gminy” 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 19 do protokołu z sesji. 

 

                                                                      P u n k t 23 

 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż na ostatniej sesji w dniu 27 

października 2017r radni nie zgłosili wniosków i interpelacji. 

 

                                                                      P u n k t 24 

 

Interpelacje i wnioski radnych 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu 

obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady zapytał - „Czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu XLIII sesji Rady 

Miejskiej w Kłodawie? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych protokół został 

przyjęty. 

                                                                      P u n k t 25 

 

Wolne wnioski 

 

Wiceprzewodniczący  Rady Jacek Zieliński zapoznał radnych z pismem z dnia 24 listopada 

2017r sołtysa sołectwa Kobylata w sprawie położenia nawierzchni asfaltowej na drodze 

gminnej nr G49,50,25. Pismo mieszkańców stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Pan Tomasz Kujawka sołtys sołectwa Kobylata nadmienił, iż w miesiącu styczniu 2017r 



składany był wniosek w powyższym temacie i do dziś  nie otrzymał odpowiedzi. 

Pani Dorota Galus Pełniąca Funkcje Burmistrza wyjaśniła, iż wyjaśni sprawę i zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Pan Andrzej Maciejewski Przewodniczący Rady Osiedla nr 2 w Kłodawie zwrócił się   

o informacje kiedy zostaną zamontowane dwa progi zwalniające przy  ul. Boh .Września. 

Przedstawił zebranym korespondencje jaka była prowadzona pomiędzy administracją  

a Radą Osiedla nr 2. Nadmienił, iż temat nie został załatwiony od 1,5 roku. 

Kolejny temat poruszony przez przewodniczącego Rady Osiedla nr 2 i dotyczył uszkodzonego 

chodnika przy ul.3 Maja  przez pojazd  odbierający odpady komunalne. 

Pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza wyjaśniła, iż jest opracowana zmiana 

organizacji ruchu dla osiedla. Poinformowała, iż Rada Osiedla otrzyma odpowiedź 

niezwłocznie. 

Pani Elżbieta A. mieszkanka Kłodawy zabrała głos w sprawie uchwały Rady Miejskiej z dnia 31 

marca 2017r w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de mini 

mis obszaru wpisanego do rejestru zabytków przy ulicach…. 

Nadmieniła, iż jest właścicielką budynku znajdującego się pod ochroną konserwatora 

zabytków, a którego wymieniona uchwała nie obejmuje. Jest to jeden z najstarszych 

budynków na terenie starej części miasta. Nakłady na remont budynku ponosi we własnym 

zakresie. 

Zwróciła się do radnych o wyjaśnienie dlaczego  podjęta przez radnych uchwała w miesiącu 

marcu br. nie obejmuje wymienionego budynku. Dlaczego radni podejmując uchwały nie 

dyskutują nad nimi tylko od razu głosują. 

Przypomniała, że dwa lata temu uczestniczyła w jednej z sesji Rady Miejskiej i podnosiła 

problem sąsiedztwa sklepu „Netto” z  budynkiem którego jest właścicielem. Wspominała  

o uciążliwości, utrudnieniach tam występujących. Zwracała uwagę ,że budynek niszczeje 

również budynek Ośrodka Pomocy Społecznej przez pracujący ciężki sprzęt przy budowie 

sklepu. 

Podobnie mówczyni zwróciła się do radnych , aby odnieśli się do tematu , który przedstawiła. 

Radna Jadwiga Tyksińska wyjaśniała, że osobiście brała udział w planach odnowy miasta. 

Były informacje o odbywających się spotkaniach. Nie można było włączyć obszaru całego 

miasta.  

Pani Elżbieta A. odnosząc się do wypowiedzi radnej zwróciła się  o informację  jakim 

budynkiem jest budynek sklepu ”Netto”. 

Radny Wojciech Matczak przypomniał, iż były ogłoszenia o spotkaniach w sprawie 

rewitalizacji miasta. 

Pani Eżbieta A. poinformowała, iż wystosuje pismo w sprawie zmiany wymienionej uchwały. 

Kolejny  temat  jaki poruszyła mieszkanka dotyczył niewłaściwego zachowania radnych  

w czasie ostatniej sesji Rady Miejskiej.  Wymiana zdań jaka miała miejsce na tej sesji oraz 

atak skierowany na jedną radną przypominała targowisko miejskie.  

Przypomniała, że radni wybierani są przez mieszkańców i powinni zachowywać się jak 

przystoi na radnego. 



Zaproponowała  wszystkim radnym , aby ze swoich diet przekazali składkę dla 

Stowarzyszenia ”Sprawni Inaczej” sama również przekaże środki , by zakupić dla 

podopiecznych stowarzyszenia  prezent z okazji Mikołajek. 

Pani Dorota Galus Pełniąca Funkcje Burmistrza zwróciła się do mieszkanki o złożenie  

wniosku na piśmie.  

                                                                   P u n k t 26 

Zamknięcie obrad sesji    

 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął obrady XLIV sesji 

Rady Miejskiej w Kłodawie wypowiadając słowa: 

                         „Zamykam obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Kłodawie” 

 

      Protokołowała                                                                                              Przewodniczący Rady 

(-) Krystyna Rzetelska                                                                                        (-) Grzegorz Siwiński 

 

 

     

 

 

                      

 

 

 


